
 

 

6 september 2017 

Schriftelijke vragen SP-fractie over overvolle bussen in de Noordoostpolder 
 
De scholen in Noord-Nederland zijn deze week weer begonnen. In Dagblad De Stentor van gisteren is 
te lezen dat Connexxion hierop niet goed lijkt voorbereid te zijn. Op de buslijn 141 van Emmeloord 
naar Kampen is het in de spits zelfs zo druk dat bij sommige haltes de passagiers niet meer kunnen 
instappen. Het gevolg is dat mensen te laat op school of het werk komen. 
Ondanks de drukte heeft Connexxion tijdens de spits geen extra bussen ingezet. 
 
Naar aanleiding van de berichtgeving, zie https://www.destentor.nl/noordoostpolder/connexxio-
laat-passagiers-in-de-polder-staan~a6133a0d, heeft de SP-fractie op basis van artikel 23 van het 
Reglement van Orde de volgende schriftelijke vragen voor Gedeputeerde Staten: 
 

- Is het college op de hoogte van bovengenoemd probleem? 
Zo ja, welke actie onderneemt u daarop? 

 
- Zijn er afspraken met Connexxion over het inzetten van extra bussen in de spits? 

 
- Zijn er afspraken met Connexxion over het inzetten van extra bussen op specifieke lijnen? 

 
- Genoemde problemen komen niet voor het eerst voor. Onze fractie heeft eerder dit jaar ook 

verschillende klachten ontvangen over overvolle bussen in de Noordoostpolder. De klachten 
betroffen toen de lijnen 141, 641 en 71. 

 
- Veel mensen moeten staan in de spitsbus. Kan Connexion aansprakelijk worden gesteld als er 

een ongeluk plaatsvindt en passagiers letsel oplopen? 
 

- Kunt u toezeggen dat aan bovengenoemde problemen serieus aandacht wordt gegeven door 
het college?  
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